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Our study is the topic of note in the search for legal
grounds on which the system guarantee bank deposits And who found
it on legal grounds drawn from the general rules of civil law,
commercial, as well as the rules and legal regulations in the
banking area in general. But exacerbating the financial crisis and
the evolution of the phenomenon and the impact of the bankruptcy of
the banks piece of material on the rights of individuals, primarily
the national economy-class second payment upon to discuss and adopt
innovative system to ensure the first relatively similar to
insurance, He is a character varies from legislation which makes it
the powers of intervention guarantee funds, bank deposits and a
limited range of system to another.

Notre etude est. le sujet de la note dans la recherche de
motifs juridigques sur lesquels le systeme de garantie des dépdts
bancaires et qui trouve des raisons juridiques tirées des regles
générales du droit civil, commercial, ainsi que les régles et des
réglementations dans le domaine bancaire en général.

Mais exacerbant la crise financiere et 1'évolution du phénoméene
et 1'impact de la faillite des banques piece du document sur les
droits des individus, principalement dans 1'économie nationale
deuxiéme position paiement a discuter et a adopter systeéme novateur
d'assurer la premiere relativement similaire a l'assurance, il est
un personnage varie de la législation qui lui fait les pouvoirs
d'intervention des fonds de garantie, les dépdts bancaires et un
nombre limité de systéme a 1l'autre.
en général.
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